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Biedrības “Latvijas Slēpošanas federācija” (turpmāk - LSF) 

Reģ. nr. 40008023069 
Biedru sapulces 

PROTOKOLS Nr. KOPS/2023/1 
 
2023. gada 31. maijā plkst. 16:00 
Rīgā, Ūnijas ielā 14, alternatīvo un ekstrēmo sporta veidu centrā “The Spot” 
 

Piedalās LSF biedri, ar balss tiesībām:  

Nr. Nosaukums Reģ. nr. Pārstāvis 
Pārstāvības 
pamatojums 

1 
Cēsu novada pašvaldība, (Cēsu 
pilsētas sporta skola) 

90000031048 Dzintars Balodis Pilnvara 

2 Viļakas novada pašvaldība 90009115618 - - 

3 
Siguldas novada pašvaldība 
(Siguldas sporta skola) 

90000048152 Mārtiņš Pavlovskis Pilnvara 

4 Madonas novada pašvaldība 90000054572 Dainis Vuškāns Pilnvara 

5 Sporta skola "Arkādija" 90002202793 - - 

6 Biedrība “Sporta Klubs Kore” 40008028831 Jānis Korde Statūti 

7 Biedrība “SK Pantera” 40008087089 Sandra Meldere Statūti 

8 Biedrība “Sporta Klubs Ziemeļpols” 50008075931 Jana Zvejniece Pilnvara 

9 Biedrība "Sporta klubs "Apex"" 40008139319 Kristīne Cera Statūti 

10 Biedrība “Sporta Klubs “ASI”” 40008127165 Kristīne Cera Pilnvara 

11 Biedrība “Sporta klubs Virsotne” 40008179379 Jana Zvejniece Statūti 

12 Biedrība “Snow feel” 40008177700 Renārs Doršs Statūti 

13 Biedrība “Sporta klubs WHITE RUSH” 40008280792 - - 

14 Biedrība “N57” 40008268499 Raivis Prancāns Pilnvara 

15 Biedrība “MARBEL SKI TEAM” 40008312481 Anna Bondare Statūti 

16 
Biedrība “Sporta klubs “Lidojošais 
slēpotājs”” 

40008108484 Agris Kumeliņš Pilnvara 

17 Biedrība “Ogres stils” 40008114620 Modris Krūze 
Statūti (no 16:16 – 
5.2. jaut.) 

18 
Biedrība "Ogres Ziemeļu divcīņas 
klubs "OZDK"" 

40008252962 Ariana Krasiļščikova Statūti 

19 Biedrība “Lidozols” 40008270493 Agnese Amoliņa Statūti 

 
Kopējais biedrības biedru skaits – 19. Četri biedri (Viļakas novada pašvaldība, Sporta skola 
"Arkādija", biedrība “Sporta klubs WHITE RUSH”, un biedrība “Ogres stils”) LSF biedru kopsapulcē 
nav pārstāvēti. 
 
Valdes locekļi: Dinārs Doršs, Gunārs Ikaunieks, Jānis Puida, Einārs Lansmanis, Daniels Fogelis 

Piedalās: LSF ģenerālsekretārs Agris Raugulis, grāmatvede Laila Liniņa, sporta organizatore Laura 
Šķibuste 

Viesi: Jānis Tiesnieks 

 
LSF gadskārtējo biedru sapulci sasauca LSF valde. Paziņojums par sapulci izsludināts 2023. gada 

17. maijā LSF mājas lapā www.infoski.lv un 2023. gada 17. maijā elektroniski nosūtīts visiem 

biedriem.  

Izsludinātā dienas kārtība 

1. Biedru sapulces atklāšana  16-00 
2. Biedru sapulces vadības vēlēšanas 16-05 
3. Mandātu komisijas ziņojums 16-10 
4. Darba kārtības apstiprināšana 16-13 

http://oldlm.lm.gov.lv/lv/darba-devejiem/profesiju-klasifikators
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5. Informācija par darbu atskaites periodā:  
 5.1. tramplīnlēkšana, divcīņa - M. Sokolova 16-15 
 5.2. snovbords, frīst. slēpošana - E. Lansmanis 16-30 
 5.3. distanču slēpošana - J. Puida 16-45 
 5.4. kalnu slēpošana - D. Fogelis 

5.5. LSF – D. Doršs 
17-00 
17-15 

6. LSF finanšu pārskats 17-30 
7. Par LSF Valdes locekļu atalgojumu 17-35 
8. LSF Valdes vēlēšanas 17-40 
6. Debates 18-00 
7. Biedru sapulces noslēgums 18-15 

 
1. Izteicās: D. Doršs 

D. Doršs atklāj LSF biedru sapulci. Informē, ka šī sapulce tiek rīkota maijā, lai varētu loģiski apkopot 

un noslēgt iepriekšējo sezonu un sākt gatavoties nākamajai. Rosina arī turpmāk biedru sapulces rīkot 

pavasara beigās, lai veidotos loģiski cikli. Atgādina, ka šajā biedru sapulcē paredzētas valdes 

vēlēšanas. 

 
2. Izteicās: D. Doršs 

D. Doršs ierosina par sapulces vadītāju iecelt Dināru Doršu, mandātu komisijā par balsu skaitītājiem 
Lailu Liniņu un Agri Rauguli, par protokolisti - Lauru Šķibusti.  

Par Pret Atturas 

15 0 0 
NOLEMJ: 
2.1. par LSF biedru sapulces vadītāju iecelt Dināru Doršu, par balsu skaitītājiem Lailu Liniņu 
un Agri Rauguli, par protokolisti - Lauru Šķibusti.  

 

3. Izteicās: D. Doršs, A. Raugulis 

A. Raugulis informē, ka LSF uz šīs biedru sapulces norises brīdi ir 19 biedri, pārstāvēti 15 biedri, 
nav pārstāvēti četri biedri - Viļakas novada pašvaldība, Sporta skola "Arkādija", biedrība “Sporta klubs 
WHITE RUSH”, un biedrība “Ogres stils”. Tā kā pārstāvēti ir vairāk kā puse biedru, LSF biedru 
sapulce ir lemttiesīga. 

Par Pret Atturas 

15 0 0 
NOLEMJ: 
3.1. pieņemt zināšanai mandātu komisijas ziņojumu. 
 

4. Izteicās: D. Doršs 

D. Doršs ierosina papildināt izsludināto biedru sapulces darba kārtību ar papildus jautājumu “Par LSF 
Valdes locekļu atalgojumu”. Informē, ka jautājums par valdes atalgojumu jau izskanējis sporta veidu 
darba komisijās, būtiski to apspriest arī LSF biedru sapulcē, jo tieši biedru sapulce tiesīga lemt par 
šo jautājumu. Rosina balsot par darba kārtības papildināšanu ar jautājumu “Par LSF Valdes locekļu 
atalgojumu”. 

Par Pret Atturas 

15 0 0 
NOLEMJ: 
4.1. papildināt LSF biedru sapulces darba kārtību ar jautājumu “Par LSF Valdes locekļu 
atalgojumu”. 
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5. Izteicās: D. Doršs 

D. Doršs informē, ka pēc darba kārtības pirmie uz sezonu atskatās lēkšana ar slēpēm un ziemeļu 
divcīņa, bet, tā kā M. Sokolova nevarēja ierasties uz šo sapulci, viņa atsūtījusi savu atskatu uz sezonu 
elektroniski un lūgusi A. Rauguli to nolasīt.  
 
5.1. Izteicās: A. Raugulis, A. Amoliņa, D. Doršs  

A. Raugulis nolasa M. Sokolovas sagatavoto atskatu uz pagājušo sezonu, kurā M. Sokolova informē 
par notikušajām nometnēm, dalību sacensībās, kā arī jauniem starptautisko sacensību formātiem, 
piemēram, FIS New Star Trophy, kurās Aelita Krasiļščikova izcīnīja 4. vietu. Informē par labākā 
ziemeļu divcīņas sportista Markus Vinogradova sezonas rezultātiem. Papildus tam informē, ka tikusi 
nokomplektēta komanda dalībai FIS Skolēnu Grand Prix, Rupoldingā. Apskatīti arī jautājumi par 
infrastruktūru – esošo un cerams, ka topošo, sportisti spiesti trenēties ārzemēs, kur ir vecumam 
atbilstoši tramplīni. Siguldas pašvaldībā nav izdevies iegūt atbalstu tramplīnu izbūvei. Meklējot 
iespējas finansējuma piesaistei, šogad ir uzrakstīts Erasmus+ Sport projekts tramplīnlēcēju 
treniņiespēju uzlabošanai. Līdz septembrim notiks projektu izvērtēšana, kad arī zināsim rezultātus.  

A. Amoliņa papildina, ka Sigulda kā komanda FIS Skolēnu Grand Prix sacensībās bija “pārdegusi”, 
taču individuālajos startos nostartējuši vidēji labi, lepojas ar audzēkņu sniegumu. Uz priekšu, 
visticamāk, ka vairs nevarēs nokomplektēt komandu audzēkņu vecuma grupu izmaiņu dēļ.   

Par Pret Atturas 

15 0 0 
 
NOLEMJ: 
5.1.1. pieņemt zināšanai M. Sokolovas sniegto informāciju par darbu tramplīnlēkšanā un 
ziemeļu divcīņā. 

 
A. Raugulis informē, ka uz sapulci ieradies vēl viens biedrs – biedrība “Ogres stils”, attiecīgi tagadējais 
pārstāvēto biedru skaits ir 16.  
 

5.2. Izteicās: E. Lansmanis, D. Doršs, A. Raugulis, D. Fogelis 

E. Lansmanis atskatās uz pagājušo sezonu snovbordā un frīstaila slēpošanā, kas pagājusi veiksmīgi 
– sacensībās piedalījušies daudzi dalībnieki, informē par rīkotajām sacensībām, rezultātiem. Latvijas 
Jaunatnes kausa sacensībās bijis mazāk dalībnieku. Sadarbībā ar “Sporta centru” notikusi arī 
tiešraide FIS Baltijas kausa un Latvijas atklātā čempionāta big air & slopestyle sacensībām, par ko 
saņemti labi komentāri. Pirmo reizi ar frīstaila slēpotājiem piedalījušies EYOF, viens un tas pats 
sportists ieguva divas 18. vietas - Slopestyle un BigAir disciplīnās. Ir palielinājies sportistu skaits – 
15 frīstaila snovbordā un 18 frīstaila slēpošanā. Labākais snovbordists Drū Pauels guvis traumu, taču 
ir motivēts turpināt trenēties, uzlabojusies arī komunikācija (valodas barjera). Paskaidro, ka viņš 
iekļauts arī LOV bronzas sastāvā, sportistam arī 25. vieta Pasaules Čempionātā snovbordkrosā. 
Atzinīgi izsakās par sadarbību ar atpūtas bāzi Mežezers, kā arī Baldones Water Jump, kā arī The 
Spot centru. Pasakās atbalstītājam Pipelife Baltics, kas atbalsta ar caurulēm slaidu elementiem, kā 
arī pārējiem atbalstītājiem par balvām u.c. iesaisti. 

D. Fogelis atzinīgi izsakās par minēto sacensību tiešraidi kanālā “Sporta Centrs” – skatījies arī pats, 
bijis interesanti, lai arī laikapstākļi bijuši izaicinoši. 

Par Pret Atturas 

16 0 0 
NOLEMJ: 
5.2.1. pieņemt zināšanai E. Lansmaņa sniegto informāciju par darbu snovbordā un frīstaila 
slēpošanā atskaites periodā.  
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5.3. Izteicās: J. Puida, D. Doršs, G. Ikaunieks 

J. Puida hronoloģiski atskatās uz iepriekšējās sezonas notikumiem – nometnēm, sacensībām, 
pasākumiem. Iepriekšējā sezonā izveidota distanču slēpošanas izlase, notikuši visi trīs plānotie 
Latvijas Čempionāta posmi, tajos piedalījušies 511 unikāli sportisti. Notikuši Pasaules un Junioru 
Čempionāti distanču slēpošanā, kas pozitīvi atsauksies uz distanču slēpošanas budžetu, informē par 
rezultātiem. Atzinīgi izsakās par P. Eiduku - ļoti labi nostartējusi Pasaules Kausā un Tour de Ski, 
noturējusi līdera godu, kas labi atspoguļots Latvijas un ārzemju medijos. Atgādina, ka P. Eiduka 
trenējas kopā ar britu komandu, abas puses  apmierinātas ar sadarbību, un Patrīcija plāno tur aizvadīt 
arī nākamo sezonu. Ziemas sezonā tika rīkots arī Skandināvijas Kauss, kura uzņemšana ir liels gods 
Latvijai.  Ziņo, ka LOV sastāvā šobrīd ir septiņi sportisti, vienai sportistei K. Auziņai jāuzlabo fiziskos 
rezultātus, lai varētu saglabāt vietu LOV sastāvā. Turpina darboties distanču slēpošanas izlase. Cer, 
ka nākamo sezonu izdosies aizvadīt labāk, nekā iepriekšējo – pie tā tiks strādāts. 

G. Ikaunieks papildina J. Puidas teikto un atzinīgi izsakās par sadarbību ar TV – gan Skandināvijas 
Kausa, gan Pasaules kausa posms rollerslēpošanā tika rādīts Sporta Centra tiešraidē, pie kam 
Skandināvijas Kausa posms tika pārraidīts arī Norvēģijas sporta kanālā. Skaidro, ka Skandināvijas 
Kausā startēja 10 sportisti, kas izcīnījuši medaļas Pasaules Kausā un Olimpiskajās Spēlēs, kas 
liecina par sacensību augsto līmeni, konkurentu sastāvs bijis ļoti spēcīgs.  

Par Pret Atturas 

16 0 0 
NOLEMJ: 
5.3.1. pieņemt zināšanai J. Puidas sniegto informāciju par darbu distanču slēpošanā atskaites 
periodā. 

 

5.4. Izteicās: D. Fogelis, D. Doršs 

D. Fogelis atskatās uz iepriekšējiem četriem gadiem – kalnu slēpotājus skārusi Covid pandēmija, 

ietekmējusi Kaķīškalna aizvēršana, kas samazināja treniņu iespējas u.c. notikumi. Līdz ar treniņu 

vietu samazināšanos, kopā ar slēpošanas klubiem tiek attīstīts Kordes Kalns, ko plāno izmantot arī 

turpmāk. Iepriekšējā sezonā sacensības notikušas Latvijā, Lietuvā, Igaunijā, Somijā un Itālijā - LSF 

kalnu slēpošana turpina augt un attīstīties. Atskatās uz iepriekšējās sezonas notikumiem un sportistu 

sasniegtajiem rezultātiem – dalība EYOF, Pasaules Čempionātā (piedalījās 10 sportisti), pirmo reizi 

kalnu slēpotāju komanda piedalījās arī paralēlā slalomā sacensībās komandām, kur izcīnīja 15. vietu 

pasaulē. LSF organizējusi vairāk kā 50 FIS kalendāra sacensības. Informē par E. Opmaņa atzīstamo 

sniegumu Pasaules  čempionāta sacensībās kombinācijas disciplīnā, pozitīvi izsakās arī par 

Dženiferas Ģērmanes un M. Zvejnieka sniegumu pasaules līmenī. Priecājas par šajā gadā klāt 

pienākušo FIS sportistu sniegumu. Informē, ka ik pa laikam LSF saņem pārmetumus dažādos 

jautājumos no sportistiem vai viņu pārstāvjiem, kas tiek risinātas publiski. Lai nekaitētu LSF un sporta 

veidu tēlam un potenciālajām attiecībām ar LSF un sportistu personīgajiem sponsoriem, lūdz 

nesaskaņas, ja tādas radušās, censties maksimāli izrunāt LSF iekšienē.  

D. Doršs papildina sniegto informāciju. LSF mērķis arī nākotnē ir sezonā rīkot 50 FIS Starta 

sacensības, skaidro FIS finansējuma izcelsmes sakarību pret organizētajām sacensībām, kā arī 

dalību pasaules čempionātā. Uzskata, ka ir iespējams strādāt pie papildus atbalsta LSF rīkotajiem 

kalnu slēpošanas pasākumiem no sponsoru puses, jo ar katru gadu LSF arvien vairāk tiek ievērota 

sacensību organizēšanas sakarā. Skaidro balansu starp sacensību izmaksām un ieguvumiem, 

pamato, kā nākošā valdes pilnvaru cikla ietvaros būtu iespējams piesaistīt papildus līdzekļus 

pasākumiem, kas varētu tikt novirzīti citām aktivitātēm.  Informē par situācijām, ar kurām LSF 

saskārās iepriekšējās sezonās – aktivitātes medijos, draudi ar tiesvedību, LSF attieksmi un rīcību 

šajā sakarā. Informē arī par situāciju ar iespējamo LOK un LSFP apvienošanu. Skaidro situāciju par 

kalnu slēpošanas budžeta sadaļām – ienākumu, izdevumu sadaļu un plānošanas principiem, kā arī 

turpmākajiem plāniem. Informē arī par situāciju ar izlases sportistiem. Nepieciešams domāt arī par 
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jauniem tehniskajiem delegātiem, kam būtu jānāk no kalnu slēpošanas treneru vidus. Informē, ka 

pats no nākamās sezonas ir pieņēmis darba piedāvājumu kādā starptautiskā slēpošanas akadēmijā, 

līdz ar to daudzos gadījumos nevarēs būt klāt fiziski, tāpēc vairāk piedalīsies LSF darbā attālināti kā 

arī redz par iespējamu pielāgot darba pienākumus, lai būtu iespējams turpināt vadīt LSF. Kalnu 

slēpošanas pārvaldību ar LSF valdes atbalstu pārņemtu D. Fogelis.  

Par Pret Atturas 

16 0 0 
NOLEMJ: 
5.4.1. pieņemt zināšanai D. Fogeļa sniegto informāciju par darbu kalnu slēpošanā atskaites 
periodā. 

 

5.5. Izteicās: D. Doršs 

D. Doršs atskatās uz iepriekšējās sezonās paveikto. Uzskata, ka nākotnē jāturpina veidot labs 
dialogs ar LOK, informē par situāciju ar LOK prezidenta atkāpšanos no amata un jaunās vadības 
vēlēšanām. Atgādina, ka IZM par prioritāti noteikusi bērnu un jauniešu sportu, noteikti arī 20 prioritārie 
sporta veidi, no tiem 17. vietā ir slēpošana – ir federācijas, kuras nav apmierinātas ar šo lēmumu, 
varētu mēģināt to apstrīdēt. Jauns sporta virziens ir pielāgotā sporta veidi, kas iekļauti FIS un, 
attiecīgi, arī LSF. Pašlaik kalnu slēpošanā LSF ar to nodarbojas Kristīne Cera, valdē nolemts dibināt 
jaunu darba komisiju, kas risina pielāgotā sporta jautājumus, šobrīd to varētu vadīt Kristīne Cera un 
Dāvis Siminaitis, kuri meklētu iespēju iesaistīt sportistus un piesaistīt finansējumu caur dažādiem 
projektiem. Informē par situāciju ar Krievijas un Baltkrievijas sportistu dalību starptautiskās 
sacensībās. Papildus informē par to, ka 2028. gadā plānotas FIS Spēles, starptautiskā federācija 
šobrīd strādā pie koncepta, sacensības notiks reizi četros gados gadā, kad nenotiek Pasaules 
Čempionāts kalnu slēpošanā un Olimpiskās Spēles. FIS Spēles aptvers visus FIS sporta veidus un 
varētu notikt izkaisīti dažādās valstīs.  

J. Tiesnieks informē par situāciju ar I. Bikšes pēdējā brīža atsaukšanu no dalības iepriekšējās 
Olimpiskajās Spēlēs. Informē, ka 2022. gada beigās sportists iesniedzis sūdzību LSFP, kas 
neuzskatīja to par savu kompetenci, bet izvērtēja tikai federācijas rīcību atbilstoši saviem statūtiem 
un nolikumiem, kurā pārkāpumus nekonstatēja. No presē izskanējušās informācijas, LSF valde 
uzzinājusi, ka sportists LSF iesūdzējis tiesā un pieprasa arī atlīdzināt kaitējumu. No tiesas saņemta 
informācija, ka prasība iesniegta Administratīvā rajona tiesā, kuras tiesnesis pieņēmis lēmumu atteikt 
pieņemt pieteicēja pieteikumu, jo lieta nav izskatāma administratīvā procesa kārtībā. Rajona tiesas 
lēmums tika pārsūdzēts Augstākās Tiesas Senātā, kurš arī pieņēmis lēmumu, ka nominēšana (un 
atsaukšana) dalībai olimpiskajās spēlēs nav valsts pārvaldes (deleģēts) lēmums, tādēļ tas nav 
pārsūdzams administratīvā procesa ietvaros. Senāts lēmumā norādījis, ka blakus sūdzība ir 
acīmredzami nepamatota.  

Par Pret Atturas 

16 0 0 
NOLEMJ: 
5.5.1. pieņemt zināšanai D. Dorša sniegto informāciju par darbu LSF atskaites periodā. 

 

6. Izteicās: D. Doršs,  

D. Doršs informē, ka klātesošajiem izdalīti finanšu pārskati par laika periodu no 01.09.2022. - 
31.05.2023. Informē, ka nedaudz jau izklāstījis kalnu slēpošanas sadaļas izdevumus un ienākumus. 
Uz šo brīdi nav skaidri zināms LOK un LSFP finansējums, informē arī par situāciju FIS.  

Par Pret Atturas 

16 0 0 
NOLEMJ: 
6.1. pieņemt zināšanai LSF finanšu pārskatu par laika periodu 01.09.2022. - 31.05.2023.  
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7. Izteicās: D. Doršs 

D. Doršs informē, ka būtu nepieciešams lemt par LSF valdes locekļu atalgojumu. Skaidro, ka 
saskaņā ar LSF statūtiem “8.12. Valdes loceklim ir tiesības saņemt atlīdzību par savu pienākumu 
pildīšanu. Atlīdzības apmēru nosaka ar biedru sapulce.” Šis jautājums ir cieši saistīts ar valdes 
locekļu motivāciju turpināt darbu valdē, īpaši situācijās, kad jāsaskaras un jārisina neērtas situācijas 
un jāsaskaras ar sportistu vai viņu pārstāvju pretestību. Būtu svarīgi tagad pirms valdes vēlēšanām 
nodefinēt LSF valdes locekļu atalgojumu, lai nākamā valde zina, ar ko rēķināties nākamajos četros 
gados. 

Par Pret Atturas 

16 0 0 
NOLEMJ: 
7.1.  noteikt, ka LSF valdes locekļi par savu pienākumu pildīšanu var saņemt atalgojumu ne 
vairāk kā vienas valstī noteiktās minimālās algas apmērā mēnesī; 

7.2. noteikt, ka atalgojums valdes locekļiem, atbildīgajiem par sporta veidiem var tikt piešķirts 
konkrētā sporta veida budžeta plānošanas ietvaros; 

7.3. noteikt, ka atalgojums LSF valdes priekšsēdētājam un priekšsēdētāja vietniekam var tikt 
piešķirts LSF administrācijas budžeta plānošanas ietvaros. 

 

8. Izteicās: D. Doršs, A. Raugulis 

D. Doršs norāda, ka kopš iepriekšējām valdes vēlēšanām 2019. gadā ir pagājuši četri gadi un šīs 
valdes termiņš ir noslēdzies. Tāpēc nepieciešams ievēlēt jaunu LSF valdi. Dod vārdu A. Raugulim. 

A. Raugulis informē, ka saskaņā ar LSF valdes vēlēšanu nolikumu kandidātiem vēlākais nedēļu  līdz 
biedru sapulcei bija jāiesniedz motivācijas vēstule un piekrišanu būt par biedrības "Latvijas 
Slēpošanas federācija" valdes locekli. Svētdien, 28.05.2023 LSF biedriem nosūtīta informācija par 
valdes amata kandidātiem, kā arī viņu motivācijas vēstules - pieteikumi saņemti no visiem esošajiem 
LSF valdes locekļiem, t.i. no D. Dorša, G. Ikaunieka, D. Fogeļa, J. Puidas un E. Lansmaņa.  

D. Doršs lūdz biedru sapulci no balsot par nosauktajiem kandidātiem.  

Par Pret Atturas 

16 0 0 
NOLEMJ: 
8.1.  ievēlēt par LSF valdes priekšsēdētāju Dināru Doršu (p.k. 000000-00000); 

8.2. ievēlēt sekojošus LSF valdes locekļus: Gunārs Ikaunieks (p.k. 000000-00000), Jānis Puida 
(p.k. 000000-00000), Daniels Fogelis (p.k. 000000-00000), Einārs Lansmanis (p.k. 000000-
00000). 

 

9. Izteicās: D. Doršs 

D. Doršs informē, ka varam pāriet pie debatēm. Jautā vai kāds vēlas izteikties par kādu jautājumu.  
 
Debašu nav. 
 
10. Izteicās: D. Doršs 

D. Doršs informē, ka visi darba kārtības jautājumi ir izskatīti. Paziņo biedru sapulci par slēgtu. 

 
Sapulce beidzas plkst. 17:58 
 
LSF valdes priekšsēdētājs       Dinārs Doršs 
 
Protokoliste          Laura Šķibuste  


